

Franckesche Stiftungen zu Halle

Ad Inavgvrationem Solemnm Dvorvm Recens Vocatorvm Scholae Saldriae Collegarvm, Rectoris, Viri Plurimum Reverendi, Clarissimi Atqve Doctissimi Domini ...

Thal, Andreas

Brandeburgi, [1732?]

VD18 13485075

Titelblatt

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-197550

29.
AD
INAVGVRATIONEM SOLEMNEM
DVORVM RECENS VOCATORVM SCHOLÆ
SALDRIÆ COLLEGARVM,
RECTORIS,
VIRI PLURIMUM REVERENDI, CLARISSIMI ADQVE DOCTISSIMI
DOMINI
BRANDANI FRIDER.
MYLII,

REGII PRÆSIDII, QVOD BRANDENBURGI EST
CONCIONATORIS DIGNISSIMI,
CON-RECTORIS,
VIRI CLARISSIMI ATQVE DOCTISSIMI
LVDOV. CHRISTIANI
VOCKERODT,

DIE XIV. NOV. HORA POST MERIDIEM PRIMA
CONSVETO RITU PERAGENDAM,
ET AD ORATIONES DIE SOLEMNI HABENDAS,
BENEVOLE AUDIENDAS,

GENEROSISSIMOS AC STRE-
NVOS MAECENATES, PATRONOS SPECTATIS-
SIMOS, ATQVE AMPLISSIMOS, FAUTORES OMNIUM
ORDINUM HONORATISSIMOS OMNESQUE BONARUM
LITTERARUM STUDIOSOS,

EA, QUA PAR EST, OBSERVANTIA INVITAT, ET SIMUL PAUCA DE FILIALI
DISCIPULORUM ERGA PRÆCEPTORES AFFECTU DISSERIT

ANDREAS THAL, P.&S.

BRANDEBURGI, Typis CHRISTIANI HALLII, Reg. Boruff. Typogr. privil.

AD
INAVGURATIONEM SOLEMNEM
DUODECIM RACIS VOCATIONIS SCHOLAE
SALUTIS COELICAE
FACULTATIS
VIRI PLURIMI INTER SE HABERE ADVECTURUM
DOMINI
BRANDAN FRIDER
MYLLI
REGI PARS DE DIO ET WIDMURUS EST
CONVOCATIONIS
CON-RECTOR
VIRI CHRISTIANI ET DOCTI
LUDOV. CHRISTIANI
VOCKERT
DIE XIV. NOV. 1684
TOUR ET
ET AD ORATIONIS DE
GENEROSSIMO AC STR
VIRI
SIBI ATQUE AMPLIUS
ORDINUM HONORAT
ATTENTARUM
ET QUI
BRANDAN FRIDER
ANDREAS THAL P. 82
BRAND BURCHARDT HANAUER REG. BOCH. TYPOG. GRAV.